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Čas novogradenj
se izteka

Potem ko so že pred tremi leti dogradili novo
stanovanjsko naselje Grbo in uredili več cest.
v krajevni skupnosti Vič malodane nimajo več
večjih problemov.

»Vsa soseska je zdaj komunalno opremljena in
urejena, nimamo več kakih omembe vrednih ko-
munalnih zadreg,« je ves zadovoljen s stanjem
v krajevni skupnosti tajnik KS Vič Veso Radlovič.
»Asfalt zdaj potrebujeta le še Primorska in Vidi-
čeva ulica, treba pa bo urediti tudi pločnik na
Satnerjevi in podhod za pešce pod železniško
progo. Slednji naj bi bil tak, kot so drugi podhodi
ob tej progi. 12. aprila letos smo imeli tudi javno
razpravo o načrtovani povezovalni cesti Tržaška
c. - avtocesta Brdo. na kateri pa so ljudje odloč-
no izjasnili proti temu, da bi cesto gradili čez
Grbo.«

Nova stanovanja ob Poklukarjevi
Kot nam je povedal tajnik KS Vič, je krajevna

skupnost zdaj več ali manj pozidana. ostalo naj bi
le še nekaj »punktov«, ki še čakajo na zidavo.
Vsekakor pričakujejo večji gradbeni »zalogaj« ob
Poklukarjevi, kjer naj bi zrastlo še nekaj novih
stanovanjskih enot z vsemi spremljajočimi servisi
in uslužnostnimi objekti. Stanovanjska poslopja
naj bi gradilo SGP Grosuplje. Nove servisne de-
javnosti so predvidene tudi na prostoru med gasil-
skim domom ob Viški c. in Domom upokojencev,
a je še nekaj zapletov okrog lastništva zemljišča.
Sama KS pa si že nekaj časa prizadeva, da bi
razširili tudi že več kot pretesno viško pokopališče
in ga opremili z novima mrliškima vežicama.

Preimenovanje ulic
Tako kot drugod, se tudi Vičani tcžko privajajo

na nova imcna ulic in ustanov. Krajcvna osnovna
šola Marjan Novak-Jovo je po novetn postala kar
OŠ Vič. dan pa je že tudi prcdlog. da se Nanoška



cesta preimenuje v Abramovo, Lajkovška pa gasilskih društev v Sloveniji - to deluje že 120 let
v Nanoško. - premore pa tudi še enega pravega kmeta.

Povejmo še.da ima Vič eno najstarejših aktivnih BRANKO VRHOVEC


